
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 3 december 2015  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 4 december 2015 wil ik 

graag een onderwerp aanmelden. 

 

`Inkomen van topbestuurders Nederlandse Waterschapsbank ver boven Balkenendenorm.` 

 

Toelichting 

De inkomens van de drie topbestuurders van de Nederlandse Waterschapsbank, waarvan de 

Provincie aandeelhouder is, liggen met respectievelijk 210 000 euro en 270 000 ver boven de 

(Balkenende)norm van de Wet Normering Topinkomens. De afgelopen week heeft de CDA-fractie 

berichten gekregen van ontstemde Brabanders die dit  niet kunnen waarderen. Ook het Eindhovens 

Dagblad berichtte vorige week over de onwenselijke situatie en het maatschappelijke debat omtrent 

dit onderwerp. Daarnaast heeft het Brabantse Waterschap De Dommel de hoge inkomens 

veroordeeld en wil het strijden voor aanpassingen.  

Vragen: 

1.       Is de Gedeputeerde het met ons eens dat deze inkomens volstrekt buitenproportioneel zijn?  
2.       Is de Gedeputeerde als aandeelhouder bereid om samen met de Brabantse      

Waterschappen te ijveren voor een snelle aanpassing van de inkomens? 

 

 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

Dhr. M.N.R.C. Deryckere  

Statenfractie CDA  


